
                                          P r o t o k ó ł   Nr 2  / 2014   

 
    z sesji   Rady Miejskiej  w Sławnie odbytej w dniu  12  grudnia  
2014r.  pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej   Przewodniczącej  

Rady. 
  

     Sesję  rozpoczęto o godz. 9 
00    

zakończono  o  godz. 10 
15    

     
     Sesja  odbywała się   w budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 
      Na  stan  15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło  14  radnych. 

      Nieobecny :   Mirosław  Grzegorczyk      -  usprawiedliwiony    
                                                                                                                                                                                                      

                                     Ponadto   w   sesji  udział  wzięli :  
                                     ---------------------------------------- 

 
  Burmistrz  Miasta,  z- ca  Burmistrza,  dyrektorzy  i  kierownicy  jednostek 

organizacyjnych, pracownicy  UM,  przedstawiciele  prasy  oraz  zainteresowani  
mieszkańcy  miasta.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                                          /   listy obecności  w  załączeniu  / 
  

    Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca  stwierdziła, że  na sali obecnych   

jest  14 radnych  -  co stanowi  quorum  do podejmowania  prawomocnych  uchwał.    
                                                                              

                                                     Porządek  obrad  
 

 
1. Przyjęcie  porządku   obrad. 

2. Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej  sesji. 
3. Interpelacje  radnych.    

4. Wolna Trybuna.   
5. Podjęcie  uchwał w  sprawie :    
a/ ustalenia składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej   w Sławnie,  

b/ zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Sławno  a  Gminą  Sławno   w sprawie 
powierzenia Miastu Sławno realizacji zadania publicznego Gminy Sławno w zakresie 

pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Sławno do 
Środowiskowego  Domu  Samopomocy   w  Sławnie,       

c/ zmiany  budżetu  miasta  na  2014  rok, 

d/  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta  Sławno . 

6. Odpowiedzi  na interpelacje  radnych. 
7. Wnioski  i zapytania radnych. 
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   Ad. 1  

   --------  
                    Rada   jednogłośnie   przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad.        

                                                       
   Ad. 2  

   -------  
                 Do  zapisu  protokołu  z  poprzedniej  sesji  uwag  nie zgłoszono.    

Jednogłośnie  przyjęto  w wersji  przedłożonej.  
 

  Ad. 3   
  -------    

                                               Interpelacje  radnych.     
  
 

1.  Radna  Joanna  Iwko    -   zwróciła  się  z  prośbą    o zakup  sprzętu   dla 
Szpitala  Powiatowego  w  Sławnie,  bardzo  przydatnego  pacjentom  oddziału  

chirurgicznego  tj. pompy  strzykawkowej,  która  daje możliwość infuzji 
leków w sposób ciągły, zmienny i różnie  monitorowany. Dla pacjentów, 

którzy przechodzą  ciężkie operacje  - jest to ogromny  komfort nie tylko 
psychiczny, ale  też   umożliwia  im  łatwiejszą  hospitalizację. Powiedziała, że   

za  przykładem  p. Burmistrza  na pewno  pójdą  też  inni  przedstawiciele 
naszych władz  gminnych i powiatowych – bo  powinno  nam na tym  

wszystkim bardzo zależeć.  W zasadzie potrzebne  są  dwie pompy, a koszt 
jednej  wynosi  3.000 zł.  W/w  ma  adres, gdzie  można   zakupić  taki  sprzęt, 

który jest pilnie potrzebny na  chirurgię ogólną.             
    

2.  Radna  Maria  Poprawska   -  odniosła się  do  zagadnienia ruchu  

samochodowego  w  naszym  mieście.  Powiedziała, że  ma wiele uwag od 
mieszkańców  na temat parkowania  samochodów  w sposób zupełnie 

przypadkowy,  po prostu   kierowcy parkują   gdzie  chcą  i nie ma żadnych  
zakazów.  Przez to ruch jest utrudniony,  a  w każdej chwili może dojść do 

kolizji.  Prośba -  aby to uregulować  poprzez ustawienie  stosownych  znaków 
drogowych.      

 
Następnie  w/w  radna  zapytała  jak wygląda  kwestia stałego  parkowania  

pojazdów w naszym  mieście. Obecnie  -  na ul. Mielczarskiego przed  
Lecznicą dla Zwierząt  od dłuższego czasu  /  ok. 2 lat /   stoi  mercedes . 

Osoba, która kieruje  tą   placówką  prosiła właściciela, żeby  usunął  
samochód  z  tego  miejsca -  bo  to  utrudnia ruch i komplikuje np. 

zatrzymywanie  się   pojazdów  z chorymi  zwierzętami.   
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 Właściciel obiecał, że go  usunie, ale  minęło już kilka miesięcy, a samochód tam    

dalej stoi. Radna zapytała -  czy   można  tak sobie   postawić  samochód, który stoi 
na ulicy w czasie   takim   bardzo wydłużonym.  

 
   3.Radna  Bożena  Kallaur   -   poinformowała, że  Spółka  MPEC ma wolne  

przyłącze przy Szpitalu  i zapytała  -   czy jest  możliwość podłączenia nowego 
Osiedla pod ogrzewanie z ciepłowni. Byłoby to  bardzo  korzystne dla naszego 

środowiska, nie byłoby zanieczyszczeń –  a  na  pewno  większość  ludzi tam  
budujących  się  byłaby   zainteresowana    tym tematem.    Kwestię  tę  radna 

poddała  pod  rozwagę  - a    gdyby  zaistniała  taka możliwość  -  to byłoby  to 
dobrym   rozwiązaniem    centralnie  dostarczanego ciepła do budynków 

mieszkalnych.       
 

 

 Ad. 4   
 -------                                    

                         W ramach   „Wolnej  Trybuny ”   głosu  nie  zabrano.                    
   
 Ad.5 a   

 -------- 
     

     Przewodnicząca  Rady   poinformowała, że po  pierwszej  sesji  RM-  
radni  mieli  możliwość  wybrania  komisji, w których  będą  chcieli  pracować  

i po tych ustaleniach   Uchwała  przyjęła  następujące  brzmienie :  
 

                                                  §  1 
 

 
Ustala  się  następujące  składy osobowe   radnych w poszczególnych  stałych 

Komisjach  Rady Miejskiej w  Sławnie  :     
 

   1. Komisja Gospodarki i  Budżetu    -  przewodnicząca :  Kallaur  Bożena           
                                                                 -  członkowie :  Kopczyński  Paweł                     
                                                                                         Szkudlarek  Stanisław    

                                                                                          Śledź  Włodzimierz   
                                                                                           Wojciechowska  Ewa  

 
   2. Komisja Spraw Publicznych -  przewodniczący : Margielewski  Dominik    

                                                                -  członkowie :   Cichawa  Kinga     
                                                                                         Gertner Waldemar       
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                                                                                          Iwko  Joanna    
                                                                                          Szczygielska  Edyta    

                                                                                          Śledź  Włodzimierz    
                   Wojciechowska  Ewa                   

    
3. Komisja  Socjalna                          -  przewodnicząca :  Poprawska   Maria   

                                                               -  członkowie :   Bojaryn  Marcin    
                           Cichawa  Kinga         

                            Grzegorczyk  Mirosław     
                                                                                          Kopczyński  Paweł    

                                                                                          Margielewski  Dominik                                            
                                                                                          Stark  Jarosław  
                      Szkudlarek  Stanisław      

 
      4. Komisja  Rewizyjna                  -  przewodnicząca  :  Konfederak  Bożena        

                                                          -  członkowie :       Bojaryn  Marcin       
                                                                                         Iwko  Joanna     

                                                                                         Margielewski  Dominik      
                                                                                         Poprawska   Maria      

                                                                                         Stark  Jarosław                                                                                    
                                                                                         Szkudlarek   Stanisław     

 
                                                  §  2 

 
 
 Uchwała   wchodzi w  życie  z  dniem  podjęcia.     

 
     W wyniku    głosowania   jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  II  / 5/ 2014                     

w sprawie   ustalenia  składów   osobowych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  
Sławnie.      

 
                                                                              /  uchwała  w  załączeniu  /   

 
      Następnie  Przewodnicząca  Rady   ogłosiła  przerwę   w związku                             

z  koniecznością  zaopiniowania    projektów  uchwał   przez  Komisje  RM  
przed ich  podjęciem.          

Po  zakończonym  wspólnym   posiedzeniu  Komisji  -  zostały  wznowione  
obrady sesji.      

Przedłożone   projekty  uchwał   były   szczegółowo   omówione  przez  pracowników      
Urzędu  oraz  zastępcę  Burmistrza   i  zostały  zaopiniowane  pozytywnie.    
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    Ad. 5 b  

    --------- 
           Rada   jednogłośnie  podjęła Uchwałę   Nr II / 6/ 2014  w sprawie   zawarcia 

porozumienia pomiędzy Miastem Sławno  a Gminą Sławno w sprawie powierzenia 
Miastu Sławno  realizacji  zadania  publicznego  Gminy  Sławno   w zakresie  

pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Sławno do 
Środowiskowego  Domu  Samopomocy w Sławnie.       

 
                                                                                        /  uchwała  w  załączeniu  /   

    Ad. 5 c   
    -------- 

           Jednogłośnie   podjęto   Uchwałę  Nr  II/  7/ 2014  w sprawie zmiany budżetu   
     miasta  na  2014  rok.    
 

                                                                                     /  uchwała  w  załączeniu  /   
    Ad. 5  d  

    ---------- 
       Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  II / 8/ 2014  w sprawie  zmiany 

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta Sławno.          
 

            /  uchwała  w  załączeniu  /   
  Ad.6  

   ------- 
             

Odpowiedzi  na  zgłoszone  interpelacje  radnych  udzielił  Burmistrz Krzysztof  
Frankenstein oraz p. Janusz Maderski  - Nacz. Wydz, GKI UM   w Sławnie.                   
 

Odn. zakupu  pompy dla Szpitala  -  Burmistrz  poinformował, że  jest to słuszny cel          
i nikt tego nie kwestionuje.  W sprawie  tej  zostaną  rozeznane możliwości kiedy  

moglibyśmy zakupić taki sprzęt i przekazać  –  czy jeszcze w tym roku  czy                               
w przyszłym  -    bo  wiąże  się  to  ze środkami finansowymi.    

 
W  sprawie  podłączenia  budynków do  MPEC –u    poinformował, że jest to 

bardziej  sprawa Spółki, ponieważ nie można im czegoś takiego nakazać, ale  
Burmistrz  zasugeruje Prezesowi tej Spółki  taką  możliwość.  Jest to   kwestia 

zwykłej kalkulacji  ekonomicznej, bo wykonanie takiego węzła wiąże się                          
z określonymi kosztami. Jeżeli tam  byłaby  zadeklarowana taka ilość odbiorców 

ciepła, która by satysfakcjonowała Spółkę - to na pewno  byłaby chętna  taką  
inwestycję  podjąć.  
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 To  oni  muszą  najpierw  wyłożyć  pieniądze, wykonać  to wszystko i dopiero potem 

te pieniądze  będą  odzyskiwane w rachunkach.  Jest  to  proces, który trwa wiele 
czasu – ale Spółce  na pewno też zależy na  poszukiwaniu  nowych odbiorców                   

i   będzie   to  przedmiotem  dyskusji w  Spółce  MPEC.                  
 

Odn. uporządkowania  ruchu  komunikacyjnego  -  Burmistrz poinformował, że  jeśli  
parkowanie samochodów na ulicy Mickiewicza jest zbyt uciążliwe i blokuje ruch – to 

trzeba będzie zastanowić się  nad  jego zmianą.       
W kwestii  samochodów parkujących  w różnych miejscach  i pozostawionych na 

dłuższy czas  informacji udzielił   p. Janusz Maderski. Powiedział, że  przepisy 
aktualnie  obowiązujące   zezwalają nam na  wystąpienia w tej sprawie  do Komendy 
Powiatowej Policji  i do Starostwa Powiatowego, które zawarło porozumienie                   

z odpowiednimi  firmami, które  te samochody usuwają. Pojazdy, które mogą 
świadczyć, że  zostały porzucone  to  są  te, które zewnętrznie nie posiadają tablic 

rejestracyjnych - jeśli takie  tablice posiadają, to nie można ich traktować jako 
porzucone.  W tym roku  były takie  cztery przypadki, cztery takie  samochody 

zostały zgłoszone do Policji i  z terenu miasta zostały one usunięte.       
Jeśli  chodzi  o  samochód  stojący na ulicy  Mielczarskiego, zostanie  sprawdzone 

kto  jest  jego właścicielem  i  będą  podjęte stosowne   działania  w tej sprawie.    
 

 
  Ad. 7  

  ------ 

                          
        Wnioski  i zapytania  radnych.    

 

 
 1. Radny  Włodzimierz  Śledź  poinformował, że  w dniu 13 grudnia  br.                    

o godz. 15,00 w   SDK  odbędzie się  11 Koncert  Integracyjny z okazji 
Międzynarodowego  Dnia  Osób  Niepełnosprawnych. Jest to wielkie  święto              

i wielkie  wydarzenie  dla naszego miasta i  dla osób  niepełnosprawnych.   Koncert 
organizowany jest  przez Stowarzyszenie Akson  - Warsztaty Terapii Zajęciowej               

w Sławnie  z  ul. Chełmońskiego, zakład pracy chronionej  państwa Wandy                          
i  Tadeusza  Jakubowskich  oraz  SDK.   Bardzo  serdecznie  zaprosił wszystkich na  

ten  Koncert, który  potrwa ok.  2 godzin, a po Koncercie  zaprosił na poczęstunek            
– degustację  potraw, które przygotowały mamy uczestników Aksonu.      
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 2.   Przewodnicząca  Rady   odczytała  życzenia  od  Senatora RP  Piotra  

Zientarskiego, który   za  jej  pośrednictwem    złożył  gratulacje  wszystkim  
radnym i życzył by mandat zaufania  społecznego wykorzystali dla dobra  wspólnego  

-  Ich  Małej Ojczyzny. Złożył  serdeczne gratulacje i życzył wszelkiego  spełnienia 
na wszystkich  polach  aktywności  zawodowej i społecznej, a także  pomyślności                 

w życiu  osobistym.         

   

   
               W  związku   z   wyczerpaniem   porządku  dziennego  Przewodnicząca    

        zamknęła  obrady.  
    

      
   Protokołowała : 

   Teresa  Ożóg   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
                                          

 
     

                                                                                 


